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Tomko: 
Ja som už niekoľko krát mal interpeláciu, čo sa mi nepáči v našom meste, preto by som si 
zrobil takú prezentáciu, poprosím, nech to pustí, nebude to dlho trvať, ale je to podnet môj, 
z mojej hlavy. Poprosil by som chvíľku strpenia, je to proste jav nášho mesta, nehovorím len 
nášho, je to jav možno všetkých miest, ale treba sa týmito sprejermi zapodievať lebo nielen 
ničia ale aj dehonestujú naše mesto. Preto je na nás poslancov, či prijmeme nejaké opatrenie 
vzhľadom na to, že bol som upozornení dosť veľa obyvateľmi  mesta, že sa im to nepáči. Sú 
tam aj nechutnosti, uvidíte sami, či je to fakt slušnosti alebo neslušnosti všetkých obyvateľov 
a treba k tomu zaujať nejaké stanovisko. Škoda, že to nie je vidieť, áno je to tu, neviem čo to 
je, hlava dvoch hláv. Naša autobusová stanica, samozrejme pýcha nášho mesta. Ďalej bytovky 
v ktorých si obyvatelia sami na vlastné náklady zateplili, majú to v réžii, majú to v nájmoch 
zvýšených. Takto vyzerá naša nemocnica, vstup. Sú tu niektoré aj staré ale väčšinou sú nové. 
To sú len tie, ktoré som stihol s kamarátom nafotiť  a niektoré sú na takých hlavných ťahoch, 
že tam nepatria. Tu je určite viete, čo to je, to je hneď kolo nás, z druhej strany mestský úrad, 
taká pekná vizitka nášho mestského úradu. Nevidieť dobre, niektoré tie nápisy sú fotené 
z diaľky. Parkovisko Kaufland, naša materská škola a telocvičňa. Takže naše malé deti pri 
vstupe už nech sa učia od malička kresliť. Tu je naša stará kaska, verejné WC, budova takisto 
poškodená, poznačená sprejermi. Tu je Hasan zmrzlina, určite má pán Hasan veľkú radosť, že  
mu tam nastriekali, neviem ani čo. Tu je v blízkosti školy Štefánika takisto. Toto určite 
poznáte tu je náš čínsky múr a tu by som chcel upozorniť, to je náš majetok, hneď vedľa je 
súkromný majetok. Tu je vstupná brána, zmrzlina, kúpalisko, Škultétyho ulica neviem, či tri 
mesiace bol urobený náter, už je to tam nastriekané. Takisto Škultétyho ulica a tu je naša 
pýcha Tempo, náš reťazec, kde pozrite sa jak to vyzerá  na parkovisku. Fakt, je to vizitka 
neviem koho, ale treba s tým niečo spraviť.  Ulica SNP, ulica v blízkosti nemocnice. Také 
podnety pre mestských policajtov, že v nočných hodinách chodiť trošku v iných autách ako 
mestskej polície a dá sa to odhaliť. Môj podnet pre všetkých poslancov a vedenie mesta ako 
ďalej.  
 
PhDr. Čižmár: 
V prípade sprejerov a tých problémových javov, ktoré boli uvedené v prezentácii sa budeme 
snažiť obmedziť šírenie takýchto plôch. Robí sa to tým, že sa aj čistia takéto plochy 
priebežne, prípadne zatierajú. Je to úloha vlastne na ďalšie obdobie a spadá to aj istým 
spôsobom do osvety, pretože tejto jav je dlhodobý ale aj v iných mestách,  iných obciach a je 
s tým skutočne problém.  
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